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Аннотация: средством развития групп менеджеров, работающих над созданием проектов и их 

управлением на производстве нанопорошков.  

Автором указывается необходимость асимметричного подхода в решении проблем и организации 

менеджмента, ориентированного в настоящее время по существующим нормативным требованиям. Суть 

этого подхода – принципиальная новизна структуры управления, являющейся только параметрическим 

отображением существующего. Требуется изменить всю методологическую карту этой структуры, 

перевести ее на виртуальную информационную карту. 

Отмечено, что функция собственности Р является смодулированным показателем экономического 

состояния производящей организации, определяющей ее устойчивость в условиях конкуренции. К этой 

функции привязывается технологическая функция, описывающая динамику производства в виде 

изменения денежного фактора данной экономической системы. 

Annotation: The article considers the model of economic management in conditions of free competition 

through the development of groups of managers working on the creation of projects and their management in the 

production of nanopowders. 

The author points out the need for an asymmetric approach in solving problems and organizing management, 

currently oriented according to existing regulatory requirements. The essence of this approach is the fundamental 

novelty of the control structure, which is only a parametric representation of the existing one. It is necessary to 

change the entire methodological map of this structure, transfer it to a virtual information map. 

It is noted that the property function P is a modulated indicator of the economic state of the produ­cing 

organization, which determines its stability in competitive conditions. This function is linked to a technological 

function that describes the dynamics of production in the form of changes in the monetary factor of a given 

economic system. 
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